
Protokoll fört vid Oss styrelsesammanträde 5 juni 2014

Närvarande: Bo-Lennart Janervärn, Miles Goldstick, Åsa Lindstrand och Kenneth
Gunnarsson

§1 Mötet öppnas
Ordföranden Kenneth Gunnarsson öppnade mötet

§2 Val av sekreterare och justeringsperson
Till sekreterare utsågs Åsa Lindstrand och till justeringsperson Bo-Lennart Janervärn.

§3 Sommarannonser
Mötet beslöt att införa två 1/4-sidesannonser i Annonsnytt vid två olika tillfällen under
juli månad.

§4 Teaterföreställningen ”Spår”
Teaterföreställningen om slutförvarsfrågan som estetiska programmet vid
Bruksgymnasiet producerat under läsåret finns nu inspelat på en Dvd. Oss har blivit
erbjuden att köpa ett ex av Dvd-n till ett pris av 4 000 kr. Pengarna är avsedda att stödja
det estetiska programmets kommande produktioner.
Styrelsen ställer sig positiv till att Dvd-n ska köpas in, men under förutsättning att det
finns ekonomiskt utrymme. Frågan bordlades därför till nästa styrelsemöte för beslut.

§5 Tillståndsansökan på remiss
Strålsäkerhetsmyndigheten SSM har erbjudit bl.a. Oss att komma in med yttrande över
SKB AB:s tillståndsansökan, inklusive kompletteringar. Remissvar ska vara inne senast
31 oktober 2014.
Styrelsen beslöt att Oss ska medverka i MKG:s remisshantering, då vi saknar resurser
och kompetens att lämna ett eget yttrande. Detta arbete sker i den s.k. KAP-gruppen där
Oss finns representerad. Skulle aspekter komma fram i denna granskning som har tydlig
lokal koppling till Östhammars kommun, kan Oss ev. hantera dessa i ett eget separat
yttrande.

§6 Rapporter
Oss valkampanj
Kenneth rapporterade om arbetet med Oss kampanj riktat till nominerade till
kommunfullmäktige i Östhammars kommun. Ett utkast till brev diskuterades på mötet
och efter redigering ska ett nytt förslag kommuniceras med styrelsen. Brevet ska under
slutet av augusti eller början av september skickas ut till nominerade på partiernas
kommunlistor tillsamman med MKG:s broschyr ”Miljörörelsen gör slutförvaret
säkrare”.

MKG
En KAP 2-grupp har bildats på Naturskyddsföreningen för att hantera ansökan om ett
nytt SFR-förvar i Forsmark. I gruppen ingår MKG:s kansli, en Oss-representant, och
Jonas Christensen som juriststöd från Naturskyddsförening.
MKG har hållit årsmöte och i samband med detta hölls ett internationellt seminarium
om kunskapsläget när det gäller metoden djupa borrhål, och om läget för slutförvar i
Tyskland. Det blev uppenbart att metoden djupa borrhål är realistisk och ett bättre



alternativ än KBS-3. USA ska inom kort göra en pilotstudie och det kan innebära
genombrott för metoden.
MKG har givit prof. Göran Sundqvist från Göteborgs Universitet i uppdrag att göra en
genomlysning av den svenska slutförvarsmodellen för att identifiera svagheter. Studien
är tänkt att ingå i MKG:s underlag om den nuvarande processen havererar.
Bo-Lennart Janervärn rapporterade från Referensgruppens heldagsmöte i Österbybruk
den 15 maj. Vid mötet hanterades kommunens kommunikationsplan.

Milkas
Miles Goldstick rapporterade att Milkas har erbjudit två elever vid Bruksgymnasiets
estetiska program sommarjobb. De två ska arbeta med ett projekt riktat till ungdomar på
temat kärnkraft/slutförvar i kombination med teater.

§7 Övriga frågor
Inga övriga frågor togs upp

§8 Mötet avslutas
Ordföranden tackade för mötet som avslutades

Sekreterare Justeringsperson

………………………………. ………………………………..
Åsa Lindstrand Bo-Lennart Janervärn

Ordförande

………………………………
Kenneth Gunnarsson


